
Fonseca: Jesteśmy w stałym kontakcie z graczami
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Tak jak jego piłkarze, również Paulo Fonseca przebywa na kwarantannie w

Rzymie. Trener Giallorossich udzielił krótkiego wywiadu dla

portugalskiego sicnoticias.pt.

Jak przechodzisz okres kwarantanny?

- Praktycznie wychodzę tylko, aby udać się do supermarketu. W ostatnich pięciu

dniach wychodziłem tylko wczoraj.

Myślałeś o powrocie do Portugalii?

- Tu czuję się pewnie. Rzym oferuje ci najlepsze warunki na problemy, mamy

wszystko. Dla przykładu, jest tu jeden z najważniejszych szpitali.

Jak zarządzasz pracą drużyny?

- Cały czas jesteśmy w kontakcie w z zespołem, ważnym jest, aby nie zatrzymać się

całkowicie w tym momencie. Trener od przygotowania atletycznego, Nuno Romano,

jest tym, który ma obecnie najwięcej pracy.

Jak spędzasz czas w domu?

- Muszę być szczery, mam więcej czasu do poświęcenia mojemu synowi i żonie niż

piłce nożnej. Oczywiście czytam wieści, obserwuję graczy, którymi możemy się

interesować na przyszłość.
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